



Please check English version below

Bern, 7. September 2020

Crowdfunding-Projekt "Together for our Artists" erfolgreich finanziert

Dieses Jahr wird es fast keine Festivals geben, das bringt die Künstler*innen in finanzielle Schwierigkeiten.

Deshalb hat Buskers Bern für sie ein Crowdfunding organisiert. Das Sammelziel von CHF 33'333 wurde nach 30 Tagen am 5. September 2020 nicht nur erreicht, sondern mit CHF 40'004 gar um 20% übertroffen - grossartig! Dies ist mehr als bloss eine generöse und symbolische Geste, wir interpretieren es als starkes Statement für die Kultur, für die Artist*innen und für Buskers Bern.

Wir danken den 446 Boostern von ganzem Herzen und freuen uns, das gesammelte Geld an die rund 150 Artist*innen, die am 17. Buskers Bern 2020 hätten auftreten sollen, zu verteilen.

Zum Crowdfunding-Projekt:

<https://www.crowdify.net/de/projekt/together-for-our-artists>

Nächstes Buskers Bern: 12.-14. August 2021



*Echte Umarmung aus besseren Zeiten / A real hug from way back when
Buskers Bern 2019, Compagnia Baccalà Photo: zVg Buskers Bern/Matthias Luggen*

Berne, September 7, 2020

The project “Together for our Artists” is successfully financed

Due to the current situation there will be almost no festivals this year. This puts the artists in financial difficulties.

Therefore Buskers Bern organised a crowdfunding for them. The collection target of CHF 33,333 was not only reached after 30 days on September 5, 2020, but with CHF 40,004 exceeded by 20% – great! This is more than just a generous and symbolic gesture, we interpret it as a strong statement for culture, for the artists and for Buskers Bern.

We thank the 446 boosters from the bottom of our hearts and are happy to distribute the collected money to the 150 or so artists who should have performed on 17th Buskers Bern 2020.

More about the crowdfunding-project:

<https://www.crowdify.net/de/projekt/together-for-our-artists>

Next Buskers Bern: August 12-14, 2021

Festival-Team Buskers Bern

info@buskersbern.ch

Festivalleitung Christine Wyss: +41 78 804 43 13

[buskersbern.ch](https://www.buskersbern.ch)

